
Verslag van de algemene ledenvergadering, 9 september 2015 
 
Aanwezig bestuur: Henk Heeneman (voorzitter), Karlijn Schmidt (wedstrijdsecretaris), Harriët 

Goossens (jeugdcoördinator), Raoul Molenkamp (technische commissie), Ido 
Ruijs (penningmeester), Henk Kroon (scheidsrechtercoördinator) en Marjon 
van Es (secretaris). 

 
Aanwezig leden: Neline, Marleen, Marc R, Rick, Marian, Linda, Harry, Henk N, Onno, Sanne, 

Wendy vdB, Melissa, Daan, Wendy vS, Jos, Joke, Evelien, Conny, Wieske, 
Barbara, Johan, Matthijs, Wiebe, Marc N, Eric, Diego, Cees, Jan, Gerard, Tim, 
Hidde, Paul, Robin (33) 

 
Afmeldingen: Gert, Dennis, Fokke, Peter H, Monique, Saar, Bart 
 

 
 
1. Opening  
 
Henk Heeneman opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
 
2. Mededelingen 
 

 Het bestuur wordt kort voorgesteld. 
 

3. Verslag algemene ledenvergadering van 19 september 2014 
 
Verslag wordt goed gekeurd.  
 
4. Jaarverslagen 2014-2015 
 
- Financieel was het geen goed jaar. We hadden minder inkomsten. Er is minder contributie 

binnen gekomen en ook de sponsorgelden vielen erg tegen. We blijven als bestuur op zoek 
om de zaalhuur zo laag mogelijk te houden en op andere kosten te letten. We hebben nog 
voldoende reserve, maar het is wel een aandachtspunt van het bestuur.  

- We hebben te maken met een dalend aantal leden. 
- Bijna alle teams zijn krap bezet. 
- Doordat we 2 leden “lenen” van PQV kunnen we wel starten met 5 heren teams. Ook starten 

we met 5 dames teams en 5 jeugdteams. De mini’s stromen vol. Er is op dit moment een 
ledenstop bij de mini’s, omdat de groep te groot wordt. Er wordt gezocht naar een nieuwe 
trainer zodat we verder kunnen groeien. 

- We hebben fanatieke jeugdteams waar ook goede talenten in zitten. 
 
5. Decharge bestuur 
 
Verklaring kascommissie: bij deze verklaren wij de kas van volleybal vereniging Monza over het 
seizoen 2014-2015 gecontroleerd en goed bevonden. We geven het bestuur een compliment 
over het gevoerde beleid. (L. De Vries en J.Bouman). 
  
6. Verkiezing bestuursleden 
 
Henk Heeneman wordt herkozen als voorzitter. 
Matthijs Goossens wordt gekozen als TC. 
 
 



7. Begroting seizoen 2015-2016 
 
Aangezien we op de zaterdag de zaal iets minder hoeven te huren, zal de zaalhuur een stukje 
omlaag gaan. 
De verwachting is ook dat er iets meer sponsorgeld binnen gaat komen. 
De begroting wordt vastgesteld. 
 
8. Vaststellen contributie 
 
De contributie wordt verhoogd met een inflatiecorrectie. 
Wel is de categorie Jeugd A en B gelijk geschaald aangezien zij gebruik maken van dezelfde  
faciliteiten en voorzieningen.  
Nieuw is dat we een extra verhoging van € 15,00 hebben doorgevoerd. Deze € 15,00 hoeft niet te 
worden overgemaakt als je je contributie voor 1 december hebt overgemaakt of voor deze datum 
een regeling met de penningmeester hebt getroffen. Wij hopen dat we door deze regeling de 
contributies voor 1 december allemaal binnen hebben. 
De contributie is nu vastgesteld op: 
  

Categorie Bedrag € Betaling voor 1 december 
2015 

Senioren 233 218 

Recreant/alleen trainen 135 120 

Jeugd A en B 195 180 

Jeugd C 173 158 

Mini 141 126 

  
  
9. Ballen en ballentassen 
 
Elk jaar verdwijnen er teveel ballen. Een bal kost gemiddeld € 40,00, een complete ballentas € 
200,00. Om deze kosten te drukken is het volgende voorstel goedgekeurd door de aanwezige 
leden. 
Iedere competitieteam krijgt aan het begin van het seizoen een ballentas met 5 goede ballen. De 
aanvoerder tekent voor ontvangst en het beheer van de tas. De tas dient na afloop van het 
seizoen compleet, dus met de 5 geleverde ballen, worden ingeleverd bij het bestuur. Als er ballen 
ontbreken moet het team deze kosten zelf betalen. 
Aangezien er ook ballen uit de Wielepet verdwijnen zal de kast tijdens de wedstrijdavonden op 
slot gaan. Dit betekent dat je als thuisspelend team je eigen ballentas meeneemt. Als de 
tegenstander geen ballen mee heeft kunnen zij gebruik maken van de reservetas in kast 9. De 
wedstrijd begint pas als zij deze tas vol ingeleverd hebben. 
Tijdens de trainingen zijn de kasten wel open.   
Maakt jouw team gebruik van zelf gesponsorde ballen dan krijgt dat team deze ballen elk jaar 
terug. 

 
10. Nieuwe tenues 
 
De sponsorovereenkomsten met de shirtsponsors zijn verlopen. Daarnaast zijn een aantal shirts 
aan vervanging toe en komen ook niet alle shirt naar opzegging terug. Ook hebben wij geluiden 
ontvangen over het draagcomfort van het tenue wat te wensen over laat. 
Het bestuur heeft tijdens de ALV een nieuw tenue gepresenteerd. Als lid schaf je het shirt zelf 
aan voor € 34,50 (inclusief bedrukking van nummers en Monza-logo). Het nieuwe shirt blijft dan 
ook eigendom van het lid. We verplichten alleen de nieuwe shirts. De broekjes keuze is aan de 
leden zelf maar dit moet wel een zwarte zijn. Er zijn verschillende teams die een sponsor hebben 
gevonden. De shirts worden dan uit het sponsorbedrag betaald. Deze shirts blijven dan in 



eigendom van de sponsor.  
Via Errea kunnen ook broekjes, pakken, kniebeschermers en kousen gekocht worden. Er wordt 
nog bekeken of we hier iets op de website mee kunnen. 
 
11. Invulling van de commissies 
 
Kascommissie wordt komend jaar nog een keer gedaan door Johan Bouman. 
Robin Peters vervangt de plek van Linda de Vries 
 
Voor de evenementencommissie zoeken we nog aanvulling. 
 
 
12. Rondvraag 

 
 Wieske: Is het mogelijk om bij de Sweelincklaan te douchen met warm water?  Ja, Henk H 

neemt contact op met het ISW. 
 Harriët: Wie wil er minitrainer worden aangezien de groep te groot wordt?  Helaas nog 

geen reacties 
 Harriët: Peter Bassie kan niet elke week training geven bij MB3. Wie kan hem af en toe 

vervangen? Helaas nog geen reacties. 
 Hebben alle trainers nu een VOG?  Ido zal alle trainers die nog geen VOG hebben 

ingeleverd een mail met een link sturen, zodat er een VOG aangevraagd kan worden. Dit 
moet ook nog gebeuren voor de vertrouwenspersonen. 

   
13. Sluiting 
 
Henk Heeneman bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en wenst iedereen een sportief 
seizoen toe. 
De vergadering wordt om 19.46 uur gesloten. 


